
En el moment actual que sembla factible que Barcelona pugui acollir l’EMA, el Cercle de Salut creu que és el moment 
de fer una reflexió, en profunditat, sobre les funcions de l’Agència i les oportunitats de futur que comportaria si 
poguéssim acollir-la. Més enllà dels estímuls econòmics generals, volem reflexionar sobre l’impacte que pot tenir 
l’Agència sobre els professionals, les institucions sanitàries i la industria farmacèutica del nostre país.

PROGRAMA
 
18.30 h.  Benvinguda. 
 Dr. Jaume Padrós, president del CoMB.  

18.35 h.  Introducció.
 Sr. Lluis Bohigas, vicepresident del Cercle de Salut.

  Missió  de l’ EMA 
 Dra. Cristina Avendaño, presidenta de la Sociedad Española de Farmacología Clínica.

  Valor de l’Agencia per:  
  La pràctica clínica
  Dr. Xavier Carne, Col·legi de Metges de Barcelona.
  La pràctica  farmacèutica
  Dr. Carles Codina, Col·legi de Farmacèutics de Barcelona.
  La pràctica veterinària
  Dr. Arturo Anadon, Col·legi de Veterinaris de Barcelona.

 La  perspectiva de la  Industria Farmacèutica 
 Dr. Jordi Ramentol, vicepresident de Farmaindustria.

19.45 h.  Col·loqui.

19.55 h.  Cloenda
 Dr. Miquel Bruguera, president del Cercle de Salut.

 

Col·laboradors:

Dilluns 19 de juny de 2017, a les 18.30 h
Sala d’Actes del Col·legi de Metges de Barcelona - Passeig de la Bonanova, 47 – 08017 Barcelona
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https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdbNT_YgyfKuA8etQUPKWzp3a71h0sSZsCoxhbfUZJAaUMmsQ/viewform?c=0&w=1
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